

فندق ربوة الصفوة 8

Rabwah Al Safwa Hotel 8

ضيفنا بالجد ريان
our guest Generously happy

فندق ربوة الصفوة 8
Rabwah Al Safwa Hotel 8

شركة الريان المكية
Al-Rayyan Al-Makkiya Company





الموقع

Location

هو أحد فنادق شركة الريان المكية يقع في المدينة المنورة على طريق الملك عبدالله، مقابل المنار مول، ويبعد عن المسجد النبوي الشريف 4.5 كم وقريب من المراكز التجارية الشهيرة.

It is one of the Al Rayan Makkah hotels. It is located in Madinah on King Abdullah Road, opposite Al-Manar Mall, 4.5 km from the Prophet's Mosque and close to the famous commercial centers.

الموقع على الخريطة
Location on the map



المعالم السياحية

القريبة من فندق ربوة الصفوة 8

Touristic Monuments

Near Rabwah Al Safwa Hotel 8



مسجد قباء

يبعد هذا المعلم من الفندق قرابة 6.9 كلم تقريباً، ويعد مسجد قباء أول مسجد بني في الإسلام، وأول مسجد بني في المدينة المنورة، وهو أول مسجد أسس على التقوى، وفضل الصلاة في مسجد قباء كأجر عمرة كما قال عليه الصلاة والسلام.

المسجد النبوي

هو أحد أقرب المعالم من الفندق حيث يبعد 6 كلم تقريباً، ويعد أحد أكبر المساجد في العالم، وثاني أقدس مسجد في الإسلام بعد المسجد الحرام في مكة المكرمة، والصلاة فيه تعدل 1000 صلاة في غيره من المساجد، ويحوي الروضة الشريفة.



جامع الخندق

أو ما يطلق عليه السبع مساجد، وهي مواقع مرابطة ومراقبة كانت في عزوة الخندق، وقد سمي كل مسجد باسم من رابط فيه، عدا مسجد الفتح الذي بني في موقع قبة ضربت لرسول الله، يبعد جامع الخندق عن الفندق 4 كلم تقريباً.



Prophet's Mosque

It is the closest landmark to the hotel, which is approximately 6 km away. It is one of the largest mosques in the world, and the second holiest mosque in Islam after the Grand Mosque in Makkah, The prayer in it is equivalent to 1,000 prayers in other mosques, and it contains the honorable Rawda.



Quba Mosque

It is about 6.9 km from the hotel, and it is the first mosque built in Islam, and the first mosque built in Medina, and the virtue of praying in the Quba Mosque as the reward for Umrah.



Al-Khandaq Mosque

It is called the Seven Mosques. They are stationed and watched sites that were during the Battle of the Trench. Each mosque was named after the one who joined it. The Trench Mosque is about 3.5 km away from the hotel.

Overview نظرة عامة



الغرف Rooms

يحتوي فندق ربوة الصفوة 8 على 6 أدوار و 39 غرفة، جميعها مصممة خصيصاً لتلبية إحتياجات الضيوف ورغباتهم من خلال تصميمها الراقي وفرشها الوثير، والغرف جميعها مجهزة بمكيفات هواء والتلفزيون والقنوات الفضائية والثلاجة وخدمة الشاي والقهوة وخدمة الواي فاي المجاني.

Rabwat Al Safwa 8 Hotel contains 6 floors and 39 rooms, all of which are specially designed to meet the needs and desires of guests through their elegant design and luxurious furnishings. All rooms are equipped with air conditioners, TV, satellite channels, refrigerator, tea and coffee service and free Wi-Fi.



Tour inside rooms جولة داخل الغرف



الإحصائيات

Statistics

عدد الغرف
Number of rooms

غرفة
Rooms

39

الأدوار السكنية
Residential floors

أدوار
Floors

6

عدد الأسرة
Number of beds

سرير
Beds

90

فندق ربوة الصفاة 8
Rabwah Al Safwa Hotel 8

شركة الريان المكية
Al-Rayyan Al-Makkiya Company



خدمات الغرف

Room Service

خدمة الغرف 24 ساعة
Room service 24 hours



واي فاي مجاني
Free Wi-Fi



مواقف السيارات
Parking



خدمة الإستقبال 24 ساعة
Reception service 24 hours



مرافق لذوي الاحتياجات الخاصة
Facilities for the handicapped



Al Rayan Makkah Company hotels
In Almadinah Almonawarah

فنادق شركة الريان المكية
في المدينة المنورة

فندق ربوة الصفوة 7
Rabwah Al Safwa Hotel 7

فندق ربوة الصفوة الذهبي
Rabwah Al Safwa Golden Hotel

المسجد النبوي
Prophets Mosque

فندق ربوة الصفوة 8
Rabwah Al Safwa Hotel 8

شركة الريان المكية
Al-Rayyan Al-Makkiya Company

فندق ربوة الصفوة 8

Rabwah Al Safwa Hotel 8

شركة الريان المكية

Al-Rayyan Al-Makkiya Company



الرقم الموحد Unified number

9 2 0 0 0 0 8 5 5

رقم الحجوزات Reservation number

0 5 5 8 4 9 3 2 3 1

جوال الفندق Hotel number

0 5 3 0 9 0 8 0 7 6

www.rayanm.com | info.h@rayanm.com